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Općina Vidovec obilježava svoje dane, a središnja svečanost, svečana sjednica 

Općinskog vijeća  održana je na prostoru nogometnog kluba Sloboda Tužno koji ove 

godine obilježava pedeset godina od osnivanja.

Veliki broj gostiju nazočio je svečanosti, a među njima bili su i saborski zastupnik i 

izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora Gordana Jandrokovića Damir Habijan, izaslanik 

predsjednika Vlade RH Andreja Plenkovića, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, 

zastupnica u Europskom parlamentu Sunčana Glavak, predsjednik Županijske skupštine 

dr.sc. Josip Križanić, mnogi načelnici općina te ravnatelji i direktori ustanova i poduzeća.

Okupljene je na početku pozdravio predsjednik Općinskog vijeća Krunoslav Bistrović, a 

zatim je načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić u svom govoru istaknuo najvažnije 



projekte koje je općinska vlast provela, ali i one koja planira realizirati u narednom 

razdoblju.

- U tijeku je provođenje projekata u vrijednosti 2 milijuna eura, a tu ne ubrajam najveći 

projekt, Aglomeraciju, u vrijednosti od 55 milijuna iz Europskog kohezijskog fonda. Najviše 

se fokusiramo na fondove Europske unije te trenutno provodimo šest projekata s EU 

sufinanciranjem. Pripremamo i nove projekte, a ono što je najbitnije jest da najviše 

ulažemo u predškolski i školski odgoj, u našu djecu, u našu budućnost. U Vidovcu praktički

nema slobodnog gradilišta, moramo otvarati nove ulice, a dolaze nam i ljudi iz drugih 

sredina. Najbitnije je da nam mladi ostaju živjeti u općini i posljednjih se nekoliko godina 

grade deseci novih kuća. To su mlade obitelji, s malom djecom pa, bez obzira što ove 

godine idemo u dogradnju vrtića, moramo ići i u izgradnju nove zgrade vrtića jer imamo 

više od 80 djece u vanjskim vrtićima – rekao je načelnik Hranić.

Čestitke su uputili i zastupnica u Europskom parlamentu Sunčana Glavak kao i izaslanik 

predsjednika Hrvatskog sabora Gordana Jandrokovića Damir Habijan, a u ime svih 

prisutnih načelnika i gradonačelnika sve okupljene je pozdravila te domaćinima zaželjela 

sve najbolje načelnica općine Trnovec Bartolovečki Verica Vitković,

U ime predsjednika Vlade RH i u ime Varaždinske županije svim žiteljima te općinskom 

vodstvu Dan općine i 30. obljetnicu osnivanja općine čestitao je i župan Anđelko Stričak.

- Kada bismo proanalizirali proteklih 30 godina, na ovom se području napravilo iznimno 

puno. Prije tridesetak godina ovo je bio ruralni kraj, bez većeg dijela asfaltiranih ulica i te 

iste ulice su bile bez ulične rasvjete, bez odvodnje. Danas je sve to lijepo i skladno 

uređeno. Općina Vidovec do prije nekoliko godina nije imala ni novu zgradu vrtića, 

izgrađena je te dograđena škola i školsko-sportska dvorana, i mogli bismo još puno 

nabrajati što se sve izgradilo, a sve zahvaljujući trudu i entuzijazmu općinskog vodstva i 

samih građana - istaknuo je Stričak te je dodao kako je Općina Vidovec općina čiji su 

građani usmjereni na poljoprivrednu proizvodnju.

-Na ovome području je zapravo najekstenzivnija, najkvalitetnija i najprisutnija 

poljoprivredna proizvodnja. Naravno da na tome nisu stali i sve svoje prednosti, sav svoj 

trud i muku znali su dobro promovirati i upravo zato se ovdje i održava glasovita i 

popularna Zeljarijada na kojoj se kuha najveća sarma na svijetu – zaključio je župan.



Na sjednici su dodijeljene i općinske nagrade i priznanja. 








